
   
 

   
 

 

 

1. Godkendelse af referat d. 7.10.20 

Præcisering af konstituering 

Formand: Ditte Andersen  

Kasserer: Erik Nielsen 

Sekretær: Mona Hansen 

Medlem: Ole Jensen 

Medlem: Henry Hede Nielsen 

 

2 Godkendelse af dagsorden 

Godkendelse af referat skal altid være med, dette er tilført dagsorden, herefter godkendes 
dagsorden. 

 

3: Hvordan skal referatet mangfoldiggøres?  

Fælleshave, Erik deler ud 

Haderslev Boligforening Ole hænger dagsorden og referat på tavle 

Andelsboligforeningen og parceller modtager mail.  

Mona ajourfører maillisten, og det aftales, at nuværende løsning fastholdes.  

 

4. Reparation af revner i asfalten 

Tilbuddet godkendes. Der er penge afsat til det i budgettet.  

Ditte kontakter Arkil. Arkil vurderer hvornår det er mest hensigtsmæssigt at udbedre skaderne.  



   
 

   
 

 

5.  Ny aftale/kontrakt for vedligehold af grønne området 

Området holdes godt. Det besluttes at Ditte kontakter Morten og underskriver ny 3-årig kontrakt. 

 

6. Forslag fra beboer ift. at etablere bi-venlige områder med blomster på nogle af 

fællesarealerne.  

Udsættes til generalforsamling, hvor der fremlægges en langsigtet plan for de grønne områder. 

Henry tager kontakt til beboer, om han vil være behjælpelig med input til områderne. 

Tilbagemelding på næste møde. 

 

7.  Dialog omkring etablering af et hegn ved fælleshuset, for at skærme for storskrald.  

Skraldespandene er til brug for fælleshusets brugere. Røde Kors container er til fælles brug for alle. 

Bestyrelsen opfordrer til, at der ikke henstilles genbrugsartikler ved siden af Røde Kors container, 

men enten kører det på genbrugsplads, eller forhører sig hos Røde kors om evt. Afhentning. 

 

8.  Kort info omkring cykelsti og faskine.  

Der er oprettet en sag ved Haderslev Kommune ved ”giv et praj” og Ditte har kontakt til teknik og 
miljø. Der er endnu ikke gjort noget ved det.  

Ditte kontakter Teknik og Miljø ift. faskinen og opfølgning derpå. 

Opfølgning næste møde  

 

9. Evt. 

 Fliser: Ditte og Henry har været i dialog med Morten omkring tilretning af fliser. Det drejer 
sig ca. 25 fliser i alt. Da arbejdet skal gøres, og fliserne flere steder er meget skæve, 
besluttes det, at arbejdet skal udføres.  

            Henry går i dialog med Morten. 

 Bord/bænkesæt: Der indkøbes til forår et bord/bænkesæt til fællesarealet i den vestligste 
ende.   



   
 

   
 

 Fældning af træer ved nr. 205. Der er ønske fra beboer, om der kan fældes træer, da der ikke 

kommer sol ind i hendes have grundet høje træer.  

           Der aftales, at der er behov for en gennemgang af hegnet generelt.  

           Henry, Ole og Erik gennemgår området generelt i forhold til beplantning og beskæring. 

           Punktet kommer på dagsorden til beslutning på næste møde.    

 

10. Næste møde d. 18.1.21 kl. 19.30 i fælleshave 

 

 

 

 

 


